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     Protokół Nr 272/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 lipca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:00 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3. Mariusz Norsesowicz  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

3. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

4. Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie dodatkowych 

spraw do porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt 15 sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie dalszego 

postępowania ze składnikami majątku ruchomego tj.:  

- samochodem Honda CR-V nr rejestracyjny ZMY55MS, którego właścicielem jest 

Powiat Myśliborski a użytkownikiem Starostwo Powiatowe w Myśliborzu, 

- samochodem Volkswagen T6 CARAVELE nr rejestracyjny ZMY 333AR, którego 

właścicielem jest Powiat Myśliborski a użytkownikiem Regionalna Placówka 

Opiekuńczo Terapeutyczna w Dębnie. 

 Rozpatrzenie w pkt 16 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umów zleceń  

z ekspertami w związku z ich udziałem w pracach komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego oraz zatwierdzenie kwoty 300 zł dla eksperta za udział w ww. komisji. 
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 Rozpatrzenie w pkt 17 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej  

w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizacje zadania 

publicznego. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

7. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

8. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

9. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 11.07.2022r. znak SD.I./94/07/2022 w sprawie dofinansowania 

inwestycji „Wydzielenia p.poż klatki schodowej w budynku A Szpitala im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w Dębnie w zakresie dostosowania do wymogów p.poż”. 

10. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającego uchwałę  

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych  

w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 
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wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów uchwał 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

12. Informacja na temat przyznania dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych, edycja III – PGR. 

13. Podjęcie decyzji w sprawie postępowania pn. Zagospodarowanie terenu przy siedzibie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap III w ramach zadania pn. 

„Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych” w zakresie: 

1) ogłoszenia kolejnego postępowania lub 

2) poszerzenie zakresu prac o wykonanie nawierzchni parkingu od strony ul. Północnej  

i ogłoszenie postępowania lub 

3) odstąpienie od realizacji zadania. 

14. Zapoznanie się z wnioskiem mieszkańców  wsi Płonno i Radnej Rady Miejskiej  

w Barlinku P. Bernardy Lewandowskiej w sprawie dalszej modernizacji drogi powiatowej 

Nr 2158Z i 2116Z w miejscowości Płonno. 

15. Podjęcie decyzji w sprawie dalszego postępowania ze składnikami majątku ruchomego tj.:  

- samochodem Honda CR-V nr rejestracyjny ZMY55MS, którego właścicielem jest Powiat 

Myśliborski a użytkownikiem Starostwo Powiatowe w Myśliborzu, 

- samochodem Volkswagen T6 CARAVELE nr rejestracyjny ZMY 333AR, którego 

właścicielem jest Powiat Myśliborski a użytkownikiem Regionalna Placówka Opiekuńczo 

Terapeutyczna w Dębnie. 

16. Wyrażenie zgody na zawarcie umów zleceń z ekspertami w związku z ich udziałem  

w pracach komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego oraz zatwierdzenie kwoty 300 zł dla eksperta za 

udział w ww. komisji. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 13.07.2022r. znak 

EDR.4040.1.2022.JS o przeniesienie środków finansowych pomiędzy paragrafami  

w wysokości 9000,00 zł w celu zabezpieczenia środków finansowych na dożynki gminno-

powiatowe organizowane wspólnie z Gminą Myślibórz, zaplanowane w dniu 10.09.2022r. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

Poinformował o uzgodnieniach w kwestii organizacji dożynek powiatowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  i odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 272/959/2022 z dnia 18 lipca 2022 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na 

realizacje zadania publicznego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on powołania 

Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie na 

realizację zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej – utworzenie i prowadzenie na 

terenie Powiatu Myśliborskiego Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, w Barlinku 74-320, przy ul. Gorzowskiej 63A w następującym 

składzie: 

1) Magdalena Zynda–Lis Przewodniczący Komisji Konkursowej 

2) Renata Wolniak           Członek Komisji Konkursowej 

3) Alicja Prill                     Członek Komisji Konkursowej 

4) Mariusz Norsesowicz    Członek Komisji Konkursowej  

5) Gabriela Matusiak         Członek Komisji Konkursowej 

Poinformowała, że konkurs został ogłoszony. Termin składania ofert to 26 lipca 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 272/9/2022 z dnia 18 lipca 2022 roku w sprawie  

w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym 

konkursie ofert na realizacje zadania publicznego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 29 lipca 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu – Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 272/961/2022 z dnia 18 lipca 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej 

kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Przekazał, że 

uchwała dotyczy wniesienia wkładu pieniężnego do Spółki w wysokości50.000,00 zł  na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego. Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty zapewnia że otrzymane środki 

finansowe zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów działania nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w Szpitalu w II półroczu 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Przekazał, że 

uchwała dotyczy wniesienia wkładu pieniężnego do Spółki w wysokości 100.000,00 zł  na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego.  
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Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością zapewnia, że otrzymane środki 

finansowe zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów działania nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w Szpitalu w Barlinku oraz w Punkcie NiŚOZ w Myśliborzu w II półroczu 2022 

roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 11.07.2022r. znak SD.I./94/07/2022 w sprawie dofinansowania 

inwestycji „Wydzielenia p.poż klatki schodowej w budynku A Szpitala im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w Dębnie w zakresie dostosowania do wymogów p.poż”. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek, w którym Prezes Spółki zwraca się z wnioskiem  

o dofinansowanie inwestycji dotyczącej „Wydzielenia p.poż klatki schodowej w budynku A 

Szpitala im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w Dębnie w zakresie dostosowania do 

wymogów p.poż”. Prezes wnioskuje o zgodę na uregulowanie kwoty 54 858,00 zł ze środków 

przeznaczonych na remont ZOL, które zostały przekazane spółce. 

Zaproponował wyrażenie zgody na przeznaczenie wnioskowanej kwoty z przekazanych 

wcześniej środków finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że wstrzyma się w głosowaniu nad przedmiotowym wnioskiem. Przekazała, że 

środki w kwocie 450 000,00 zł jakie przekazano wcześniej nie są wykorzystywane na remont 

ZOL. Zapytała, czy Burmistrz Dębna wsparł inwestycję dotyczącą remontu p.poż? Czy 

dołożył się do kwoty przekazanej na remont ZOL? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że temat ten zostanie poruszony na Walnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył kwestię związaną z przekazanymi środkami w wysokości 450 000,00zł, które nie 

zostały wykorzystane na remont ZOL. Jeżeli wyrazimy zgodę na przekazanie części środków 

na wnioskowane zadanie i tak dojdzie do sytuacji, gdzie będzie trzeba dołożyć do remontu 

ZOL. Poruszył kwestię prowadzonych uzgodnień i współpracy z Gminą Dębno. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że wniosek został przedstawiony bardzo szybko na posiedzenie Zarządu. 

Przekazała, że należy przeanalizować kwestię związaną z przekazanymi środkami, które leżą 

na koncie szpitala i nie zostały wykorzystane. Zauważyła, że środki mogą być przekazane na 

dokończenie remontu p.poż. Poprosiła o przeprowadzenie rozmów pomiędzy samorządami. 

Zwróciła uwagę na deklaracje Prezesa Spółki dotyczące wykorzystania przekazanych 

środków finansowych. Zapytała, czy formalnie można przekazać środki z przeznaczonej 

wcześniej na inne zadanie puli środków finansowych? Zwróciła uwagę na zapisy aktu 

notarialnego, gdzie środki były przeznaczone na remont ZOL. Teraz wniosek dotyczy 
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przeznaczenia środków na p.poż. Zwróciła uwagę, że Gmina Dębno miała przekazać środki 

na p.poż. 

 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że nie przeprowadzono jeszcze rozmów z Gminą Dębno w tej sprawie. 

Rozpatrzenie wniosku będzie okazją do rozmów w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o sprawdzenie, czy przekazanie środków powinno nastąpić w formie uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wystąpienie do Rady Powiatu w sprawie wniosku Prezesa 

Spółki o przeznaczeniu kwoty 54 858,00 zł niezbędnej do realizacji inwestycji „Wydzielenia 

p.poż klatki schodowej w budynku A Szpitala im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

w Dębnie w zakresie dostosowania do wymogów p.poż” ze środków w przekazanych przez 

Powiat Myśliborski kwocie 450 000,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającego uchwałę  

w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych  

w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 

wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że dotyczy on 

dostosowania zapisów uchwały do zmian w przepisach w zakresie dodania do wykazu 

specjalności stanowiska pedagoga specjalnego. Poinformowała, że projekt uchwały został 

skonsultowany ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Przekazała, że tygodniowy wymiar godzin dla pedagoga specjalnego wynosi 22 godziny. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy, wniosła uwagi dotyczące wprowadzenia do wykazu 

specjalności  stanowiska pedagoga specjalnego. 

 

Więcej uwag  nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill) wstrzymała się 

od głosu 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy skierowania ww. projektów uchwał pod obrady sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 272/962/2022 z dnia 18 lipca 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Informacja na temat przyznania dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych, edycja III – PGR. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych, edycja III przyznano dofinansowanie na realizację 

projektu pn.: „Modernizacja i przebudowa dróg powiatowych oraz budowa i modernizacja 

chodników w gminach: Barlinek, Dębno i Nowogródek Pomorski”. 

W ramach projektu zaplanowano m.in.: 

1. Modernizację drogi powiatowej nr 2155Z na odcinku Barlinek- Żydowo, 

2. Modernizację chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2111Z w m. Rychnów- etap I, 

3. Przebudowę drogi nr 1418Z Dębno- Grzymiradz- etap II,  

4. Budowę chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2116Z w m. Karsko.  

Całkowita wartość zadania stanowi kwotę 5.000.000,00 zł, w tym wartość przyznanego 

dofinansowania 4.900.000,00zł, wkład własny Powiatu Myśliborskiego 100.000,00 zł. 

Na realizację wniosku pn.: „Budowa ścieżki pieszo- rowerowej w pasie drogi powiatowej nr 

2161Z na odcinku Klicko- Myślibórz” nie zostało przyznane dofinansowanie. Całkowita 

wartość zadania stanowiła kwotę 1.938.775,51 zł, w tym wartość wnioskowanego 

dofinansowania 1.900.000,00 zł, wkład własny Powiatu Myśliborskiego 38.775,51 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 13 

Podjęcie decyzji w sprawie postępowania pn. Zagospodarowanie terenu przy siedzibie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap III w ramach zadania pn. 

„Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę starostwa Powiatowego i powiatowych 

jednostek organizacyjnych” w zakresie: 

1. ogłoszenia kolejnego postępowania lub 
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2. poszerzenie zakresu prac o wykonanie nawierzchni parkingu od strony ul. 

Północnej  

i ogłoszenie postępowania lub 

3. odstąpienie od realizacji zadania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w dla pn. Zagospodarowanie terenu 

przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap III w ramach 

zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych” w dniu 18.05.2022 r. ogłoszono postępowanie.  

W terminie składania ofert, nie wpłynęła żadna oferta. Postępowanie zostało unieważnione. 

W dniu 08.06.2022 r. oraz 28.06.2022 r. ogłoszono kolejne postępowania, które również 

zakończyły się unieważnieniem ze względu na brak ofert.  

Wobec powyższego należy podjąć decyzję w sprawie dalszych działań w ramach 

przedmiotowego zadania.  

Proponuje się podjęcie jednej z niżej wymienionych decyzji: 

1) ogłoszenia kolejnego postępowania lub 

2) poszerzenie zakresu prac o wykonanie nawierzchni parkingu od strony ul. Północnej  

i ogłoszenie postępowania lub 

3) odstąpienie od realizacji zadania. 

W przypadku poszerzenia zakresu zadania, konieczne będzie zabezpieczenie 

dodatkowych środków w budżecie Powiatu Myśliborskiego oraz wydłużenie terminu 

realizacji zadania do lipca 2023 r., a tym samym dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033 poprzez wprowadzenie  

w przedmiotowym zadaniu w roku 2023 środków przeznaczonych na realizację 

przedmiotowego zadania. Szacunkowa kwota robót objętych przedmiotowym 

postępowaniem: 550.578,00 zł. Szacunkowa kwota wykonania nawierzchni parkingu od 

strony ul. Północnej: 460.000,00 zł łącznie z kosztem zatrudnienia inspektora nadzoru 

inwestorskiego. Kwota zabezpieczona w budżecie na przedmiotowe zadanie w roku 2022: 

552.000,00 zł. Brakująca kwota, jaką należałoby zabezpieczyć w budżecie w przypadku 

rozszerzenia zakresu zadania: 458.578,00 zł.   

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Złożyła wyjaśnienia do przedmiotowego tematu. Poinformowała o sytuacji rynkowej i braku 

zgłoszeń ze strony oferentów z uwagi na  zbyt duże obciążenie i brak możliwości 

zrealizowania zadania w jednym roku. Ponadto przekazała, że do wykonania fontanny jest 

potrzebny podwykonawca. Rekomendujemy wpisanie zdania do WPF z realizacją w roku 

2023. Należy się również zastanowić nad połączeniem prac związanych z wykonaniem 

nawierzchni parkingu od strony ul. Północnej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o wykonanie fontanny? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o planach umiejscowienia wodotrysków na terenie wejścia od strony Wydziału 

Komunikacji przy budynku Starostwa Powiatowego. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że na realizację projektu w tej części zabezpieczono środki w budżecie 

Powiatu. Poprosiła o przedyskutowanie tematu związanego z przedstawioną propozycją. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również zgodziła się, że temat wymaga uzgodnienia z radnymi Rady Powiatu. 

 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o braku informacji o kondycji finansowej Powiatu. Nie wiemy jakie mamy 

wolne środki oraz jakie środki są zaangażowane. Brak jest symulacji wzrostu kosztów 

bieżących we wszystkich jednostkach. Przekazała, że dlatego też chce, aby temat został 

przedyskutowany, gdyż dotyczy zwiększenia w budżecie środków finansowych na kwotę 

458.578,00 zł.  Zwróciła uwagę, że inne samorządy wykonują tego typu symulacje. Poprosiła 

o przygotowanie informacji z Wydziału Finansowego. Przekazała, że należy odpowiedzialnie 

podejmować decyzje w kwestii wydatkowania środków budżetowych. Zwróciła uwagę na 

potrzeby finansowe jednostek oświatowych. Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia 

przedstawionej sprawy, wówczas Skarbnik Powiatu po przekazaniu informacji finansowych 

będzie mogła potwierdzić możliwości realizacji inwestycji. Ponownie poprosiła  

o przygotowanie symulacji sytuacji finansowej powiatu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również zgodziła się, że należy sprawdzić stan finansowy, czy poradzimy sobie  

z realizowanymi inwestycjami. Zapytała, czy odłożenie decyzji w tej sprawie powoduje 

konsekwencje dotyczące realizacji zadania? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie, gdyż wiemy już, że w tym roku nie zrealizujemy zadania.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował rozpisanie zadania na okres dwóch lat bez rozszerzenia zakresu prac 

budowlanych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że propozycja rozszerzenia zakresu zadania jest bardzo mądra, gdyż przy jednym 

zamówieniu zostaną wykonane dwa zadania, jednak sprawa wymaga przedyskutowania  

i przeanalizowania sytuacji finansowej powiatu. Zawnioskowała o odłożenie rozpatrzenia 

przedmiotowej sprawy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na podział zadania na okres dwóch lat i ujęcia zapisów  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego, decyzja na temat rozszerzenia 

zakresu inwestycji będzie podjęta w terminie późniejszym. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również zgodził się, że sprawa wymaga przedyskutowania i uzyskania dodatkowych 

informacji a temat symulacji sytuacji finansowej. Zaproponował odłożenie rozpatrzenia 

sprawy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za odłożeniem rozpatrzenia sprawy głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 
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Ad. 14 

Zapoznanie się z wnioskiem mieszkańców  wsi Płonno i Radnej Rady Miejskiej  

w Barlinku P. Bernardy Lewandowskiej w sprawie dalszej modernizacji drogi 

powiatowej Nr 2158Z i 2116Z w miejscowości Płonno. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowe pismo. Odniósł się do przedmiotowe sprawy. Zwrócił 

uwagę na otrzymane dofinansowania realizacji zadań drogowych na terenie Gminy Barlinek. 

Przekazał, że rozumie mieszkańców, gdyż zadanie w dalszym ciągu jest odkładane. Zgodnie  

z planem miało być zgłoszone do Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych. Na dzień dzisiejszy 

konkurs nie został ogłoszony. 

Poinformował o wpłynięciu skargi Sołtysa m. Płonno z dnia 14.07.2022r. w sprawie braku 

działań lub przekazywania informacji o planowanych działaniach odnośnie drogi powiatowej 

Nr 21116Z , która została przesłana przez Wojewodę Zachodniopomorskiego. 

(Skarga stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, że pisma zostaną skierowane do Komisji skarg, wniosków i petycji i do 

rozpatrzenia przez Radę Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przesłanego pisma. Zwrócił uwagę, że radna Rady Miejskiej w Barlinku  

P. Bernarda Lewandowska posiadała informacje, o planach dotyczących wykonania 

inwestycji w ramach Funduszu Dróg Lokalnych. Zwrócił uwagę, że oczekujemy na 

ogłoszenie naboru wniosków. Wskazał na wcześniejsze ustalenia kolejności zgłaszanych 

zadań tj. Gmina Myślibórz i inwestycja w m. Dalsze, Gmina Dębno i inwestycja  

w m. Różańsko oraz Gmina Barlinek i inwestycja w m. Płonno. Wskazał, że radna wiedziała 

o przedmiotowych ustaleniach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Również wskazał, że radna i sołtys posiadali wiedzę na temat ustaleń jakie dotyczyły 

realizacji przedmiotowego zadania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów zleceń z ekspertami w związku z ich udziałem  

w pracach komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego oraz zatwierdzenie kwoty 300 zł dla eksperta za 

udział w ww. komisji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Złożyła wyjaśnienia dotyczące powołania 

ekspertów do pracy w komisji egzaminacyjnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zaproponował, wskazanie Pani Ewy Difort-

Olejniczak - Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju jako Przewodniczącego Komisji  

i przedstawiciela organu prowadzącego.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 272/963/2022 z dnia 18 lipca 2022 roku w sprawie 

powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A.Prill) wstrzymała się 

od głosu 

 

Ad. 15 

Podjęcie decyzji w sprawie dalszego postępowania ze składnikami majątku ruchomego 

tj.:  

- samochodem Honda CR-V nr rejestracyjny ZMY55MS, którego właścicielem jest 

Powiat Myśliborski a użytkownikiem Starostwo Powiatowe w Myśliborzu, 

- samochodem Volkswagen T6 CARAVELE nr rejestracyjny ZMY 333AR, którego 

właścicielem jest Powiat Myśliborski a użytkownikiem Regionalna Placówka 

Opiekuńczo Terapeutyczna w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że samochód Honda CR-V, użytkowany jest 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu do przewozu osób. 

W trakcie wieloletniego użytkowania pojazdu nastąpiło naturalne zużycie wielu elementów 

pojazdu, które wymagają naprawy w celu dopuszczenia pojazdu do dalszej bezpiecznej 

eksploatacji tj.: 

wymiana skorodowanych sztywnych przewodów układu chłodzenia silnika, 

- wymiana elementów skorodowanego układu wydechowego, 

- wymiana sprzęgła silnika, 

- wymiana skorodowanej tylnej lewej i prawej podłużnicy,  

- wymiana skorodowanego mocowania sprężyny zawieszenia tylnego z lewej i prawej strony, 

- wymiana skorodowanych wsporników tylnych wahaczy, 

- wymiana wahacza tylnego prawego oraz mocowania do szkieletu nadwozia, 

- likwidacja licznych ognisk rdzy i ubytków materiału z podłogi pojazdu, 

- likwidacja zarysowań na powłoce lakierniczej błotnika przedniego prawego drzwi przednich 

prawych i drzwi tylnych prawych, zderzaka przedniego,  

- likwidacja pęknięć i zarysowań zderzaka tylnego,  

- likwidacja wykwitów rdzy i spęcherzeń powłoki lakierniczej drzwi tyłu nadwozia, 

- naprawa niesprawnego układu czujników parkowania. 
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Łączny koszt naprawy w/w usterek oszacowany przez firmę SAWMOT Anna Sawicka 

Myślibórz wynosi pomiędzy 17.850,00 zł – 19.850,00 zł. 

Szacunkowa wartość pojazdu ustalona przez rzeczoznawcę samochodowego na dzień 

29.06.2022 r. wynosi 17.300,00 zł. 

Należy podjąć decyzję, czy samochód zostanie wyremontowany bądź przeznaczony do 

sprzedaży i zakupie nowego samochodu. 

Poinformowała, że samochód osobowy Volkswagen T6 CARAVELE użytkowany jest  

w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie do przewozu osób. 

W trakcie użytkowania pojazdu w ostatnim okresie nastąpiły awarie: 

28.04.2022 r. - wymiana wtryskiwaczy paliwa,  

06.05.2022 r. – wymiana przegubów wewnętrznych.  

Łączny koszt naprawy  - 12.000 zł brutto. 

W dniu 19.05.2022r. samochód został odprowadzony do autoryzowanego serwisu  

w Gorzowie Wlkp. w celu zdiagnozowania usterki utraty mocy i wchodzenia w tryb 

awaryjny. Zostały wymienione wtryskiwacze paliwa a przy próbie odpowietrzania doszło do 

zablokowania silnika. Autoryzowany serwis w Gorzowie Wlkp. poinformował Panią 

Katarzynę Sowala,  że doszło do uszkodzenia zaworu na głowicy co skutkuje wymianą 

silnika. Wstępna wartość szacunkowa naprawy pojazdu wynosi 51.726,32 zł brutto. Pani 

Katarzyna Sowala nie zgadza się z informacją autoryzowanego serwisu w Gorzowie  

o konieczności wymiany silnika w w/w  pojeździe. Pojazd był przekazany do serwisu  

i sprawny mechanicznie. 

Poinformowała, że próbowano uzyskać auto zastępcze z serwisu, z czego nie wywiązano się. 

Przekazała, że placówka została narażona na kolejne koszty związane z zabezpieczeniem 

wyjazdów dla dzieci.  

Po rozmowach i poinformowaniu serwisu, że sprawa zostanie skierowana na drogę sądową, 

serwis zadeklarował naprawę silnika w kwocie 40 000,00 zł. 

Należy zatem podjąć decyzję, czy dokonać naprawy samochodu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, gdzie obecnie znajduje się samochód? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że samochód cały czas pozostaje w serwisie w Gorzowie Wlkp. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał o korespondencję pomiędzy serwisem oprócz telefonicznej i e-mailowej? 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

Odpowiedziała, że wielokrotnie jeździła na spotkania w serwisie. Przekazała, że otrzymała 

informacje, że gdyby chciała zabrać samochód to i tak, należy uregulować płatność za trzy 

wtryski, które zostały wymienione. Po przeprowadzonych rozmowach ustalono, że zostanie to 

ujęte we wskazanej kwocie 40 000,00 zł, zatem koszt wymiany silnika to 28 000,00 zł. 

Poinformowała, że posiada korespondencję e-mailową w tej sprawie. Przedstawiła informacje 

na temat okoliczności odprowadzenia auta do serwisu. Przekazała, że po wymianie wtrysków 

podczas odpowietrzania doszło do uszkodzenia silnika, który nie ma możliwości naprawy  

i wymaga wymiany. Zwróciła uwagę, że jest to jedyny samochód w placówce z windą i jest 

on niezbędny do przewozu niepełnosprawnych dzieci. 

Przekazała, że w przedmiotowej sprawie konsultowała się z radcą prawnym, który 

wskazywał, że najlepiej jest samochód naprawić, a później powoływać się na prawo 
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konsumenckie. Poruszyła temat nie otrzymania z serwisu samochodu zastępczego. Zwróciła 

uwagę na potrzeby placówki w związku z koniecznością posiadana samochodu z windą. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał czy opinia prawna została sporządzona na piśmie? 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

Odpowiedziała, że nie, jedynie została przeprowadzona rozmowa w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy formalnie wystąpić o opinię prawną w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Podsumował przedstawione informacje. Przekazał, że jego zdaniem problem z silnikiem 

nastąpił przy odpowietrzaniu w serwisie, zatem wina leży po stronie obsługi serwisu. 

Przekazał, że silnik powinien być wymieniony w ramach gwarancji. Zapytał o opinię 

rzeczoznawcy? 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

Odpowiedziała, że przeprowadziła rozmowy z czterema rzeczoznawcami przedstawiła 

informacje na ten temat.  Z ustnych ustaleń jedynie wskazano, że uszkodzenie silnika 

nastąpiło poprzez nieszczęśliwy zbieg okoliczności. Jednakże nie uzyskano ostatecznej opinii 

rzeczoznawcy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, na konieczność przekazania sprawy do radcy prawnego. Przekazała, że należy 

formalnie wystąpić z pismem do serwisu, sprawa powinna zostać skierowana na drogę 

sądową. 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

Przedstawiła przebieg zdarzeń związanych z awarią i przekazaniem pojazdu w celu naprawy 

do serwisu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Również wskazał, że sprawę należy skierować na drogę sądową. Należy jednak 

przeanalizować, czy samochód należy naprawić a następni zgłosić wniosek o odszkodowanie, 

czy też od razu przekazać sprawę do sądu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kwestii związanej ze sprawdzeniem przyczyn awarii pojazdu. Przekazał, że 

samochód nie powinien być zabrany z serwisu do czasu wyjaśnienia sprawy. Przekazał, że 

jego zdaniem sprawa powinna być skierowana na drogę sądową.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Ponownie wskazała, na konieczność przekazania sprawy do radcy prawnego. 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 
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Poinformowała o wystąpieniu z oficjalną skargą do głównej siedziby firmy VOLKSWAGEN, 

jednak nie otrzymała odpowiedzi, ponadto została ona skierowana do serwisu w Gorzowie 

Wlkp. Przekazała, że przygotowała również przetłumaczoną skargę do siedziby firmy  

w Niemczech. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że skarga powinna zostać wysłana, firma powinna uznać roszczenia za zasadne  

i dokonać naprawy w ramach gwarancji serwisu. 

 

Katarzyna Sowala – Dyrektor Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej  

w Dębnie 

Odniosła się do kwestii związanej z przekazaniem auta do serwisu, drobne naprawy 

wykonywano na bieżąco na miejscu w Dębnie, jednakże poważniejsze awarie były zlecane 

dla serwisu z uwagi na bezpieczeństwo, gdyż auto jest przeznaczone do przewozu dzieci 

niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Podsumował, że sprawa zostanie skierowana do kancelarii prawnej Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. Wskazał, że do czasu wyjaśnienia auto powinno być 

pozostawione  

w serwisie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do sprawy związanej z podjęciem decyzji dotyczącej samochodu marki Honda 

CR-V. Przekazał, że samochód należałoby przeznaczyć do sprzedaży z uwagi na jego stan 

techniczny oraz wielkość przebiegu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy było wykonane rozeznanie związane z zakupem nowego samochodu? 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że wykonano rozeznanie związane z ofertami na zakup samochodu in-plug. 

Przedstawiła informacje w tej sprawie. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zły stan techniczny samochodu marki HONDA CR-V. Zaproponowała, 

aby podjąć decyzję o sprzedaży samochodu i podjąć działania w zakresie zakupu nowego. 

Wskazała, na wyeksploatowanie auta i częstą awaryjność, która staje się coraz droższa. 

Dalsze użytkowanie tego samochodu staje się niebezpieczne. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o dostępność samochodów na rynku? 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że dostępność jest ograniczona, jednak zostanie przeprowadzone rozeznanie  

w tej kwestii. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że samochód HONDA CR-V został zakupiony z funduszu geodezyjnego. 

Zapytała, czy są możliwości pozyskania środków na zakup samochodu? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że fundusz został zlikwidowany.  

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Wskazał, na konieczność sprzedaży samochodu i przeprowadzenia rynku na zakup nowego 

samochodu. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Wskazał, że należy poszukać porządnego samochodu, który będzie użytkowany przez kolejne 

kadencje.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął następujące decyzje w sprawie dalszego postępowania ze 

składnikami majątku ruchomego tj.:  

- przeznaczenie samochodu Honda CR-V nr rejestracyjny ZMY55MS, którego właścicielem 

jest Powiat Myśliborski a użytkownikiem Starostwo Powiatowe w Myśliborzu,  na sprzedaż  

i rozpoczęcie procedury związanej z zakupem nowego samochodu. 

- skierowanie sprawy dotyczącej samochodu Volkswagen T6 CARAVELE nr rejestracyjny 

ZMY 333AR, którego właścicielem jest Powiat Myśliborski a użytkownikiem Regionalna 

Placówka Opiekuńczo Terapeutyczna w Dębnie do kancelarii prawnej Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 18 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o wysłanie zaproszenia do Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego 

Olgierda Geblewicza na posiedzenie Zarządu Powiatu w celu omówienia tematu dotyczącego 

Regionalnej Placówki-Opiekuńczo Terapeutycznej w Dębnie 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że zaproszenie nie zostało jeszcze przesłane, nie uzyskano również informacji 

na temat terminu spotkania z Panem Marszałkiem. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że decyzja na temat zaproszenia została przegłosowana. Poprosiła o jego 

wysłanie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że zaproszenie zostanie przekazane. 

 

2. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała na jakim etapie znajduje się sprawa dotyczącą przełożenia chodnika  

w m. Myśliborzyce? Poprosiła o informacje w tej sprawie. 

 

3. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat treści skargi Sołtysa m. Płonno z dnia 14.07.2022r. w sprawie braku działań 

lub przekazywania informacji o planowanych działaniach odnośnie drogi powiatowej Nr 

21116Z. Zacytował treść przedmiotowej skargi, gdzie skarżący  wnosi o interwencję  
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w sprawie poprawy bezpieczeństwa mieszkańcom sołectwa Płonno, gdyż jego prośby  

i monity do zarządcy drogi pozostają bez jakichkolwiek działań lub informacji o planowanych 

działaniach. 

Zwrócił uwagę, że nie przypomina sobie, aby jakiekolwiek pismo Sołtysa zostało 

przedstawione na posiedzeniu Zarządu Powiatu. Przekazał, że przekaz informacji był 

prowadzony, przekazał, że sam przedstawiał informacje w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Również wskazał, że informacje w tej sprawie były przekazywane min. na zebraniu w którym 

uczestniczył w m. Płonno. 

Przekazał, że zostanie sprawdzona korespondencja przekazywana przez Wydział Dróg w tej 

sprawie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

1. Andrzej Potyra -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:……………………………. 


